
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen)
 
    

Datum: 18 juni 2020

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht,

Steller vragen: Anton Huijzer (fractievoorzitter PvdA)

Website publicatie huidkanker 

Op de website van de gemeente Sliedrecht is een bericht geplaatst naar 
aanleiding van de resultaten van een onderzoek uitgevoerd door de GGD 
waaruit blijkt dat in Sliedrecht huidkanker significant vaker voorkomt dan 
elders.

De Partij van de Arbeid heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen.

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller.

1. Is het college het met ons eens, dat het te gemakkelijk 
geredeneerd is dat dit toeval is als deze verhoogde cijfers precies in 
de postcodewijken onder de rook van Chemours, HVC, 3e 
Merwedehaven liggen? 

2. Is het college het met ons eens dat als toeval geen uitgangspunt is 
deze verhoging nader onderzoek verdient naar de achterliggende 
oorzaken van dit opvallend hogere cijfer? 

3. Is het college bereid aan de hand van deze cijfers en het volledige 
rapport nader onderzoek te laten doen?

4. Zo ja door wie en zo nee waarom niet?

Anton Huijzer, fractievoorzitter PvdA


